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Zápis ze 6. zasedání Akademického senátu 
ze dne 12. 5. 2008 

 
Přítomni:  prof. Ing. Jan Váchal, CSc., RNDr. Vladimír Kostka, Ing. Petra Bednářová, 

Ph.D., Mgr. Věra Kurcová, RNDr. Jana Krejsová, Lenka Dvořáková,                    
Eva Pšikalová, Vojtěch Stehel,  Michal Štěrba 

        
Omluveni:  Ing. Zdeněk Raab, Mgr. Michaela Petrová 
 
Hosté:            Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. 
   
 
Zasedání AS  
vedla:  Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 
zápis:  Mgr. Renata Slípková 
 
Program:  

 

1. Projev rektora- 2. výročí vzniku VŠTE 

2. Činnost AS VŠTE – Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 

3. Výroční zpráva – předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc. 

4. Návrh novely mzdového předpisu - předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc. 

5. Návrh disciplinární komise - předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc. 

6. Rozvoj areálu VŠTE – RNDr. V. Kostka 

7. Informace o přípravě „Bílé knihy“ - RNDr. V. Kostka 

8. Připravované akreditace studijních programů na VŠTE -  prof. Ing. J.Váchal, CSc. 

9. Příprava hodnocení ze strany studentů - Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 

10. Informace o podaných projektech do FRVŠ - prof. Ing. J.Váchal, CSc. 

11. Žehnání insignií – Mgr. R.Slípková 

12. Diskuze 

13. Různé 
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ad 1) Projev rektora VŠTE k dvouletému výročí založení školy 

Rektor seznámil AS s krátkou historií VŠTE. 

ad 2) Činnost AS VŠTE – Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 

Ing. Petra Bednářová Ph.D. poděkovala všem senátorům za dosavadní působení 

v senátu a za odpovědný přístup k problémům řešeným v AS VŠTE 

ad 3) Výroční zpráva za rok 2007 – předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc. 

Rektor VŠTE předložil  výroční zprávu o činnosti za rok 2007. 

Výroční zpráva o činnosti za rok 2007 

Rektor VŠTE Ing. Bc. Miroslav Krejča předložil senátu ke schválení výroční zprávu    

o činnosti za rok 2007 a seznámil senátory s podmínkami pro vypracování této zprávy. 

Připomínky: Obsah, chybné číslování stránek, hodnocení školy provedla Katedra 

aplikovaných věd, chyby v  názvech kateder a drobné gramatické korekce. 

Hlasování: 

pro: 9  
proti: 0 
zdržel se: 0 
Výroční zpráva o činnosti VŠTE v upraveném znění byla schválena. 

Výroční zpráva o hospodaření za rok 2007 

Výroční zpráva o hospodaření za rok 2007 byla předložena v pracovní verzi, a proto 

předsedkyně AS navrhla odročení projednání výroční zprávy o hospodaření za rok 

2007 na další zasedání AS. 

Hlasování: 

pro: 9 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 

Projednání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2007 odloženo na další zasedání AS. 

Vzhledem k tomu, že zprávu o činnosti a zprávu o hospodaření je nutno podat na 

MŠMT do konce května 2008, požádal rektor VŠTE o svolání mimořádného zasedání 

AS.  

Stanoven termín na pondělí 26. 5. 2008 od 8:00 hodin, místnost bude upřesněna 

v pozvánce dle kapacitních možností VŠTE. 
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ad 4) Návrh novely mzdového předpisu - předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc. 

AS byl předložen mzdový předpis, který reagoval na výsledky  pracovní komise AS 

VŠTE. 

Hlasování: 
pro: 9 
proti: 0 
zdržel se: 0 
Návrh novely mzdového předpisu byl schválen. 
 

ad 5) Návrh disciplinární komise - předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc. 

Navržení kandidáti: 

za komoru AP: doc. PhDr. R. Bergerová, prof. Ing. J.Váchal, CSc. 

za studentskou komoru: Robert Bahník, Milan Hrouda 

Hlasování: 
pro: 9 
proti: 0 
zdržel se: 0 

 Návrh složení disciplinární komise byl schválen. 
 

ad 6) Rozvoj areálu VŠTE – RNDr. V. Kostka 

ad 7) Informace o přípravě „Bílé knihy“ - RNDr. V. Kostka 

ad 8) Připravované akreditace studijních programů na VŠTE -   

prof. Ing. J.Váchal, CSc. 

Podán k akreditaci studijní obor Stavebnictví. Nutnost akreditovat především 

technické studijní programy a kombinovanou formu studia. Harmonogram 

předkládaných akreditací na www.vstecb.cz. 

ad 9) Příprava hodnocení ze strany studentů - Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 

AS předložen návrh, zda má potřebu vnitřního šetření. Do příštího zasedání  si členové 

AS připraví podněty k vnitřnímu dotazníkovému šetření, jako doprovodnému 

materiálu k vnitřnímu hodnocení VŠTE. 

ad 10) Informace o podaných projektech do FRVŠ - prof. Ing. J.Váchal, CSc. 

Informace o podaných projektech je zveřejněna na www.vstecb.cz/ oddělení pro vědu 

a výzkum. Podáno 11 projektů (2 velké, 9x inovace předmětů)  
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ad 11) Žehnání insignií – Mgr. R. Slípková 

ad 12) Diskuze 

ad 13) Různé 

Dotaz RNDr. Jany Krejsové na čerpání FKPS byl zodpovězen pracovnicí 

kanceláře rektora Ing. Márovou. Na VŠTE je zřízen sociální fond. Pravidla čerpání 

tohoto fondu nejsou zatím stanovena, proto nedochází k čerpání. 

 

Upozornění předsedkyně senátu Ing. Petry Bednářové, Ph.D. na doposud 

nepředložené vnitřní normy  – Podpora doktorských studií zaměstnanců a 

doporučených k habilitačnímu řízení – mělo být předloženo v 1. čtvrtletí 2008,  

- Stipendijní komise ke krátkodobým studijním pobytům studentů. 

K této problematice se vyjádřila Ing. Šárka Márová.  

Příslib kanceláře rektora – bude předloženo na příštím zasedání AS. Podpora 

doktorských studií zaměstnanců a doporučených k habilitačnímu řízení je ve stádiu 

zpracování.  

Podklady pro zpracování podpory krátkodobých zahraničních mobilit studentů 

doposud nebyly ze strany členů AS Kanceláři rektora předány. 

 

 Rektor oznámil senátorům jmenování Mgr. Renaty Slípkové na místo pověřené 

prorektorky pro pedagogickou činnost a oznámil senátu, že z důvodu značného 

pracovního vytížení Mgr. Renaty Slípkové, již není možné, aby i nadále vykonávala 

funkci tajemnice AS VŠTE. AS bere tuto informaci na vědomí a děkuje Mgr.Renatě 

Slípkové za dosavadní činnost v senátu AS VŠTE. 
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Ověření zápisu: 
 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D.,v.r. – předsedkyně AS     
 
Eva Pšikalová, v.r. – místopředsedkyně AS                
 
RNDr. Vladimír Kostka, v.r. – člen AS                   
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  


